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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért vásárolják meg állami pénzből a veszteséges 
Vodafone-t egy magáncégnek? " 

Tisztelt Miniszter úr!

 

Az elmúlt napokban közleményben jelentette be, hogy a magyar állam képviseletében a Corvinus
Nemzetközi  Befektetési  Zrt.,  a  4iG  Nyrt.  leányvállalatként  működő  Antenna  Hungária  Zrt.,
valamint a Vodafone Europe BV aláírták a megállapodást a Vodafone Magyarország Távközlési Zrt.
megvásárlásáról,  melynek értékét 660 milliárd forintban állapították meg. Történt mindez annak
ellenére, hogy a telekommunikációs vállalat 2020-ban 1,3 milliárd, 2021-ben pedig már 7,4 milliárd
forintos veszteséget termelt.

Ráadásul a tervek szerint a magyar állam csak 49 százalékban szerez tulajdonrészt, azaz kisebbségi
tulajdonos marad, annak ellenére, hogy az adásvételt szinte kizárólag a magyar adófizetők pénzéből
valósítják meg. Az Antenna Hungária Zrt. ugyanis a rá jutó 170 milliárd forintos vételárat az állami
tulajdonú Magyar Fejlesztési Bank Zrt. hiteléből fedezi, melynek 80 százalékára a magyar állam
még kezességet is vállal.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1.  Miért  érezte  elkerülhetetlenül  szükségesnek,  hogy  az  összeomló  központi  költségvetés,  a
harmatgyenge forint  és  a  vágtató  infláció időszakában egy veszteséges  cégre költsék  a  magyar
adófizetők pénzét?

2. Hogyan szerezhetett egy magáncég többséget a vállalatban, ha az ügyletet szinte kizárólag állami
pénzből valósítják meg?

3.  Nem  érzi  fontosabbnak,  ha  ekkora  összeget  inkább  100  ezer  magyar  család  otthonának



 
energetikai  korszerűsítésére,  a  nyugdíjak,  az  ápolási  díjak,  a  családi  pótlék,  a  gyes  és  a  gyed
emelésére fordítottak volna?

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Tóth Bertalan
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